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Voorzitter, 

Ik begin met twee opmerkingen in het verlengde van mijn bijdrage in 

de commissie van 18 juni jl. 

 

Allereerst onze complimenten aan ons allemaal over de structureel sluitende begroting. We 

hebben geluk gehad, we hebben een goede schatbewaarder en we hebben met zijn allen 

goed opgelet. 

Opletten moeten we nog steeds: Er zitten nog een flink aantal open eindjes en risico’s in de 

concept begroting. Dat beseft het college ook, getuige het uitgebreide antwoord over onze 

inbreng op dit punt tijdens de commissievergadering. Dank voor deze bijdrage. We zien dat 

veel van onze zorgen ook de zorgen zijn van het college en dat daarmee de risico-paragraaf 

van de begroting straks goed gevuld wordt. 

 

Over de ambtelijke organisatie 1Stroom herhalen we hierbij onze zorg. Nog steeds zijn 

teams op zoek naar de beste manier van werken en blijft de productie achter; het ontbreken 

van een sluitende jaarrekening is daar een van de meest stuitende uitingen van. In deze 

voorjaarsnota zien we ook aanvragen voor extra kosten voor zogenoemde extra taken, terwijl 

de taakstellende bezuiniging gehaald zou zijn. Dat roept bij ons twijfels op, maar we kunnen 

niet veel anders dan het nu constateren en ermee akkoord gaan, om de ontwikkeling van de 

ambtelijke organisatie niet te verstoren. Wel hebben we een amendement over de pilot 

verrommeling waterkanten voorbereid. 

 

Voorzitter, 

“Doen we met elkaar de goede dingen en doen we de dingen goed?” dat is de vraag 

die we ons regelmatig stellen. De voorjaarsnota, als aanloopje naar de begroting, biedt zicht 

op de zaken die we doen (kaderstellend) en mede met de lijst indicatoren, die we net hebben 

vastgesteld, kunnen we later ook de controle doen of alles wel goed gedaan is.  

 

Worden er volgens GroenLinks wel de goede zaken aangepakt (de goede dingen doen)? 

We toetsen dat, zoals altijd, aan onze visie; Westervoort Groener en Socialer. 

Ik zal op beide aspecten, Groener en Socialer, apart ingaan. 

 

Op het aspect Socialer hebben we op dit moment niet veel aan te merken.  

 

Vorig jaar hebben we een pleidooi gehouden (en een motie aangenomen gekregen) voor het 

toekomstbestendig voortzetten van het burgerinitiatief Groenteplein als dagbestedingsplek 

en vergroening van de wijk. We zien dat dit is gelukt en is ingebed in het reguliere aanbod 

van dagbestedingsmogelijkheden. Ik heb gezien dat de tuin er redelijk utitziet en nu maar 

hopen dat ook in de vakantieperiode en bij grote droogte alles blijft groeien en bloeien. 

 

Bij de commissievergadering hebben we ook al onze steun betuigd over een aantal andere 

initiatieven, zoals de zomerschool, meer muziek in de klas, de aanpak van 

schuldenproblematiek en de inclusie-agenda voor mensen met een handicap. 

De jeugdzorg baart ons allen zorgen, maar dat is bij de wethouder in goede handen. 

Ook vinden we dat de Regionale Sociale Dienst goed bezig is met een prima klantgerichte 

aanpak om mensen naar werk te begeleiden of gereed te maken voor andere zinvolle 

dagbesteding. Goed luisteren en doorvragen en eenvoudige taal gebruiken, gebeurt daar nu 

en dat is iets waar we al jaren aandacht voor hebben gevraagd. Onze boodschap is dus 

overgekomen. 



Over het aspect Groener zijn we over de hele linie minder tevreden. 

 

Wel positief vinden we de aanpak van de wijk De Mosterdhof. Met name zijn we zeer 

tevreden met het proces, dat tot grote betrokkenheid van wijkbewoners heeft geleid en een 

prachtig concreet plan heeft opgeleverd.  

Ook zien we dat de inzet voor de Regionale Energie Strategie (eindelijk) voortvarend wordt 

voorbereid. Daar zitten de juiste stappen in om in Westervoort in 2030 de beoogde 55% CO2 

– reductie te realiseren. Nu wordt dat regionaal afgedwongen en dat is waar we vorig jaar al 

voor hebben gepleit. Net als D66 kijken we uit naar verdere tussendoelen om dit te bereiken.  

 

Waar een flink tandje bij mag, is de aandacht voor biodiversiteit en het tegengaan van 

verstening van ons dorp.  

 

We zijn blij dat het CDA ook aandacht vraagt voor de vergroting van de biodiversiteit met de 

motie over een beter maaibeleid. We dienen die graag mede in omdat dat direct effect heeft 

bij de uitvoering van het groenbeheer. Vorig jaar hadden we reeds gepleit om het effect van 

ingrepen in de leefomgeving op de biodiversiteit zichtbaar te maken. In aangepaste vorm 

komt deze motie dit jaar terug, vooral om het bewustzijn hierover te vergroten. 

 

Hoveniers en stratenmakers doen goede zaken in dit dorp, zie ik als ik rondfiets. Tuintjes en 

terassen worden aangelegd en op veel plekken ziet het er prima uit. Helaas zien we in 

toenemende mate geheel betegelde voortuinen en dat is slecht voor de waterhuishouding bij 

regen. Onze inwoners zijn zich daar kennelijk niet van bewust, want het kan ook anders. Al 

jaren geleden gaf de wethouder aan om hier actie op te gaan zetten, maar iedere keer 

blijken we te moeten wachten op een onderzoek, het waterschap of een stresstest. Inmiddels 

hebben vele gemeenten zich aangesloten bij de Stichting Steenbreek die een schat aan 

goede manieren heeft verzameld om inwoners te bewegen hun tuin te vergroenen en juist 

niet te verstenen. In een motie hierover vragen we het college aandacht voor deze 

verstening en om onderzoek te doen of aansluiten bij Steenbreek zinnig is. 

 

Tenslotte, 

 

We maken ons regelmatig boos over de manier waarop bewoners betrokken worden, of 

liever gezegd nauwelijks betrokken worden, bij ingrepen in hun leefomgeving. Samen met 

inwoners blijken we regelmatig aan de bel te moeten trekken als er bomen gekapt dreigen te 

worden. Bij de parkeerplaatsen aan de Brullenweide is het gelukt, de bomen aan het Hoge 

Eind en Arke Noachstraat moeten we nog afwachten. Helaas zijn we niet altijd op tijd, 

getuige de kaalslag bij de Clossei en de gekapte boom op de Rivierweg afgelopen week. 

Daar waar de Sociale Dienst inmiddels een prima draai gemaakt heeft richting luisteren naar 

de klant, moet dat in de openbare ruimte nog gemeengoed worden. De nieuwe 

omgevingswet zal dat afdwingen, maar dat zal nog een hele verandering zijn. We kijken uit 

naar de invoering van die omgevingswet en zullen voorlopig zo alert mogelijk blijven op het 

betrekken van inwoners bij ingrepen in de leefomgeving. Gelukkig zijn er ook goede 

voorbeelden bij de Mosterdhof en hopelijk bij de initiatieven voor adoptiegroen. 

 

Op deze manier houden we een vinger aan de pols voor een Groener Westervoort en voor 

een Westervoort waar naar inwoners echt geluisterd wordt. Dat gaat nu nog niet altijd goed. 

 

Voor een Socialer Westervoort zijn we met zijn allen goed bezig en doen we veel dingen 

goed. 

 

Tot zover. 


